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= ZBOROVANJE 7 SRESKIH UČI
TELJSKIH DRUŠTEV bo v soboto 9. marca 
v Ljubljani. Učiteljstvo bo ob tej priliki pro
slavilo 85letnico prezidenta Masaryka, veli
kega slovanskega vzornika. Profesor Masarv
kove univerze iz Brna v ČSR g. dr. Mihajlo 
Rostohar pa bo razpravljal o novodobnih me
todah pri pouku čitanja. Zbora se bodo ude
ležila JUU sreska društva iz Litije, Ljublja
ne  vzhodni del, Ljubljanemesto, Ljubljane 
zahodni del, Kamnik, Kranj in Škofja Loka. 

Porefllai 
+ JUU SRESKI DRUŠTVI BREŽICE in 

KRŠKO sta zborovali dne 9. februarja t. 1. v 
šoli na Vidmu. Zborovanje je vodil predsed
nik brežiškega sreza tovariš Knapič, ki je v 
uvodnih besedah poudaril pomen skupnih 



zborovanj za utrjevanje tovarištva in enot
nega delovanja, saj le vzajemno delo lahko 
rodi pravi —■ trajni uspeh. Toplo je pozdra
vil predavatelja ban. sol. nadzornika tovariša 
Drnovška, sreska nadzornika tov. Brnetiča 
in Hrovata, predsednika krškega sreza tov. 
Pečnika in končno vse prisotne. 

Kot prva točka dnevnega reda je sledilo 
predavanje ban. šol. nadz. tov. Drnovška, ki 
se je pred prehodom na predavanje samo za
hvalil in poudaril nadalje, da se je rad od
zval povabilu zlasti zato, ker je kot nadzor
nik brežiškega in ljubljanskega sreza ponov
no imel priliko opazoVati. da se domoznan
stvu posVeča premala pažnja. 

Predavanje je bilo vzorno in skrbno pri
pravljeno delo, ki je navdušilo slušatelje, ki 
SO pazljivo sledili izvajanjem predavatelja 
in ga končno nagradili z odobravanjem in 
priznanjem. 

Tovariš predsednik Knapič se je zahvalil 
predavatelju s poudarkom, da je to plod dol
goletnih izkustev in vsestranske poglobitve. 
Domoznanstvo vrši važno vzgojno nalogo, saj 
ono prvo vcepi ljubezen do rodne grude. 

Sledila je debata. Tov. Gajšek je pred
lagal, ker bi knjigo lahko s pridom uporab
ljalo učiteljstvo vseh srezov. naj se argumen
tirano naprosi Slov. Šol. Matico, da opa izda 
to knjigo, kakor je prejšnja leta izdajala VŽ.
lesove knjige, ki so nam bile i ako dobrodošle. 
Predlog je bil soglasno sprejet. 

Kot druga točka je sledilo situacijsko po
ročilo tov. Knapiča, ki nam je prav izčrpno 
orisal delovanje sekcije in udruženja. 

O »Reformi zborovanj« se ni razpravljalo 
in se je radj pomanjkanja časa preložil refe
rat na prihodnje zborovanje. Pri slučajnostih 
je vzbudil glavno zanimanje predlog tovariša 
Čuka, ki je poudarjal, da bi moralo imeti tudi 
učiteljstvo svojega zastopnika v parlamentu. 
Moral bi biti to tovariš, v katerega bomo 
imeli vsi zaupanje in ki bo zastopal poleg in
teresov naroda tudi interese šole in učitelj
stva. Predlog je bil z odobravanjem soglasno 
sprejet. — Isti tovariš je tudi pozval tovariše 
krškega sreza k točnemu plačevanju člana
rine in zaostankov. Članarina je Din 17.—. 

Sledila je debata o plačevanju socialnega 
fonda in bil končno izglasovan znesek Din 10 
za vsakega člana. 

Ker ni bilo nadaljnjih vprašanj, se je tov. 
Pečnik zahvalil vsem prisotnim za poset uspe
lega zborovanja, katerega se žal niso mogli 
udeležiti oddaljenejši tovariši radi snežnih ža
metov in zaključil zborovanje. 

Knapič Janko, 
preds. brežiškega sreza. 

Vidmar Miro, 
tajnik. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO SV. LE
NART je zborovalo 23. januarja 1935. pri 
Sv Lenartu v SI. g. Navzočih je bilo 39 čla
nov, 7 8 % . 

Ob otvoritvi zborovanja je imel tov. pred
sednik kratek nagovor, kjer je zlasti poudar
jal, da današnji čas zahteva od nas mnogo 
pravega tovarištva in vzajemnosti, da bomo 
s tem poglobili stanovsko zavest in solidarno 
nastopali pri reševanju za nas aktualnih pro
blemov. 

Sledilo je čitanje zapisnika, poročilo pod
predsednika tov. Košenine Vladimirja o seji 
predsednikov sreskih" drustev'"dr'aVške bano
vine v Ljubljani in čitanje dopisov. Sklenilo 
se je socialnemu fondu »Viteškega kralja Ale
ksandra I. Zedinitelja nakazati 500 Din. Sklep 
je tudi že izvršen. Z ozirom. na dopis sreskega 
društva za Maribor 1. breg, kjer se omenja 
prevčlanjenje našega društva, se je dalo za
zadevo članstvu ponovno v odločitev. 70% 
članstva je za sedanje stanje, edino učitelj
stvo iz Sv. Juriju in Marije Snežne je proti, 
vendar je učiteljstvo slednje šole izjavilo, da 
ostane tam kjer je večina in s tem pokazalo 
lepo stanovsko disciplino. S tem je tudi pred
log za prevčlanjenje oziroma razpust društva 
likvidiran in stavljen iz dnevnega reda. 

Zadnje točke dnevnega reda so bile: po
ročilo blagajnika, predavanje g. prof. Šiliha 
in poročila. 

Predavanje g. prof. Šiliha o učiteljevi učni 
pripravi v duhu moderne didaktike je vzbu
dilo pri članstvu veliko zanimanje in želeli bi 
še večkrat slišati reševanje podobnih proble
mov iz ust takih strokovnjakov kot je g. prof. 
Šilih. 

Prihodnje zborovanje bo meseca marca 
pri Sv. Lenartu. 

Pečnik Ivo, 
preds. krškega sreza. 

Predsednik. 
J. Štuhec 

Tajnik. 
Porenta Stane 


